
PROTOKÓŁ Nr XLVIH/2014 
Sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 12 września 2014 r.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Olczak otworzył o godzinie 9~ obrady XLVIII 
Sesji Rady Gminy. Przywitał przybyłych na posiedzenie radnych, Wójta Gminy Zbigniewa Wocha, 
Skarbnika Gminy Jarosława Wisza, Kierownika OPS Artura Macula oraz przybyłych sołtysów. 
Następnie stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 13 osób. Nieobecni Andrzej Kołakowski 
i Ewa Kasprzak. Następnie poinformował, że Wójt z przyczyn losowych będzie obecny na sesji tylko 
przez chwilę, w związku z czym zaproponował wprowadzić do przesłanego porządku posiedzenia 
następujące zmiany:
- wykreślić punkt dotyczący informacji o funkcjonowaniu Urzędu Gminy w Skąpe,
-- wykreślić punkt dot. odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania,
~ wykreślić punkt dot. informacji o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym,
- w pkt V zmienić tytuły uchwał z ppkt 4,5,6,8 oraz wprowadzić uchwałę dodatkową w sprawie 

emisji obligacji Gminy Skąpe oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
Wobec braku propozycji innych zmian, poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. W wyniku 

głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco:
I. Otwarcie obrad sesji.

II. Interpelacje i wnioski.
III. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na 
lata 2014-2018,

2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Skąpe na rok 2014,
3) nadania nazwy ulicy,
4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Skąpe,
5) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieokreślony,
6) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych zbywanych 

na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym,
7) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Skąpe w wyborach 

samorządowych zarządzonych na 16 listopada 2014 r.
8) wyrażenia zgody na współdziałanie Gminy Skąpe i zawarcie porozumienia z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w sprawie utworzenia „Świebodzińskiego Obszaru 
Funkcjonalnego"’,

9) emisji obligacji Gminy Skąpe oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
IV. Sprawy różne.
V. Zamknięcie obrad.

Ad. 2
Radny Andrzej Sworek:

- zgłosił potrzebę przycięcia gałęzi drzew, zasłaniających oświetlenie uliczne przy drodze 
powiatowej w Węgrzynicach (droga brukowa),

~ wnioskował o rozwiązanie problemu wód burzowych, gromadzących się wokół stawu p.poż. oraz 
hydroforni w Węgrzyn i cach,

- wnioskował, aby powiadomić właściciela działki w Węgrzynicach, na której usytuowany był 
budynek szkoły, o potrzebie zabezpieczenia szamba, (najprawdopodobniej płyta zabezpieczająca 
szambo została skradziona).

Sołtys Niesulic Bożena Szczepańska podniosła temat nieświecących lamp w Niesuliach.
Sołtys Ołoboku Daniel Lisowski:

- wnioskował o uporządkowanie terenu wokół świetlicy wiejskiej w Ołoboku (wywiezienie gałęzi 
i kamieni),

- także poruszył problem gałęzi zasłaniających oświetlenie uliczne,
- zgłosił problem zapchanego odpływu, odprowadzającego wodę z ulicy Leśnej w Ołoboku do 

kanału Ołobockiego.
Sołtys Międzylesia Mirosław Kolber:

- prosił o rozwiązanie problemu zapychającego się burzownika przy kościele w Międzylesiu,
- zwrócił uwagę na konieczność przycięcia wiązów na placu w Międzylesiu,



- poinformował, że nie został powiadomiony o prowadzeniu prac, na drodze gminnej 
w Międzylesiu, a po intensywnych opadach deszczu został przez mieszkańców jednej z posesji 
zwymyślany.
Ponieważ Wójt był jeszcze obecny, poinformował, że do części interpelacji ustosunkuje się 

pisemnie, a na część udzielił odpowiedzi.
Odnośnie remontu drogi gminnej w Międzylesiu i jej stanu po intensywnych opadach deszczu 

w miesiącu lipcu, Wójt wyjaśnił, że posesja, o której mowa usytuowana jest 20-30 cm poniżej drogi, 
a z tyłu posesji biegnie rów chłonny. Przed intensywnymi opadami koszona była trawa 
i najprawdopodobniej pokos zatkał odpływ. Z kolei w kwestii wiązów na placu w Międzylesiu 
prawdopodobnie wystąpiliśmy już z wnioskiem o ich przycinkę, a jeśli nie to taki wniosek zostanie 
przekazany do Starostwa Powiatowego.

Odnosząc się do zagadnień związanych z oświetleniem ulicznym, w ubiegłym tygodniu Wójt 
poświęcił dwa dni, aby sprawdzić stan. W Niesulicach zwrócił uwagę na dwie nieświecące lampy: 
koło smażalni i jednego z pensjonatów. Co do lampy, o której wspomniała pani Sołtys, prosi 
o podanie numeru słupa i zgłoszenie zostanie dosłane do przekazanego wcześniej zlecenia, 
W miejscowości Ołobok także dwie lampy się nie świeciły. Odnośnie funkcjonowania oświetlenia 
ulicznego w Ołoboku Wójt ma uwagi. Najprawdopodobniej występuje z nim jakiś problem, który 
operator musi rozwiązać.

Kwestia przycięcia gałęzi drzew, zasłaniających oświetlenie uliczne zostanie przekazana do 
SZGK.

Problem wód burzowych przy stawku p.poż. i hydroforni w Węgrzynicach zostanie przekazany 
do Starostwa Powiatowego. Być może przy realizacji zagospodarowania stawu p.poż. uda się zrzucić 
dodatkowe wody ze stawu i z hydroforni do przepustu.

Ad. III
1) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na lata 2014 - 
2018.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

2) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skąpe na 2014 rok.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

3) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. w w. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

4) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Skąpe.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

5) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieokreślony.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

6) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych zbywanych na rzecz 
najemców w trybie bezprzetargowym.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

7) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia 
odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Skąpe w wyborach samorządowych 
zarządzonych na 16 listopada 2014 r.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

8) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na współdziałanie Gminy Skąpe i zawarcie porozumienia z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego w sprawie utworzenia „Świebodzińskiego Obszaru Funkcjonalnego”. 
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu

9) Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał projekt uchwały w sprawie emisji 
obligacji Gminy Skąpe oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
Przewodniczący stałych komisji przestawili pozytywne opinie nt. ww. uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. W wyniku głosowania uchwała 
została jednogłośnie podjęta (13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”) i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. IV

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak przypomniał radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych.

Ad. V

Punkt ten dotyczył przyjęcia protokołu XLV111 sesji Rady Gminy Skąpe. Przewodniczący 
Rady Gminy zapytał czy są do niego jakiekolwiek zastrzeżenia. Ponieważ uwag nie wniesiono, poddał 
pod głosowanie przyjęcie treści protokołu. W wyniku głosowania protokół został jednogłośnie 
przyjęty.

Ad. VI

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Mirosław Olczak zamknął 
obrady XLVIII sesji Rady Gminy Skąpe o godz. 948.

Mirostów Olczak

Przewodniczący Rady
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Protokołowała: Ilona Żalisz
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